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265 【求主容我與禰同行】 

Listen to Midi 

 

(一)求主容我與禰同行，卑微路上事奉甘心；告我祕訣，助我忍受勞苦、緊張、煩惱、

憂愁。 

 

(二)求主助我愛中說話，好將遲鈍之心感化；教我穩定別人脚步，將人引到回家道路。 

 

(三)求主教我學禰忍耐，使我更近禰的胸懷；在工作上信心剛强，靠禰勝過錯誤情况。 

 

(四)盼望之光，照我前途，使我不致偏離正路；在禰所賜平安之中，與禰同行，隨禰行

動。 

 

 

(1) O Master, let me walk with Thee in lowly paths of service free; tell me Thy secret, help me bear the strain of toil, the 

fret of care. 

 

(2) Help me the slow of heart to move by some clear, winning word of love; teach me the wayward feet to stay, and guide 

them in the homeward way. 

 

(3) Teach me Thy patience; still with Thee in closer, dearer company, in work that keeps faith sweet and strong, in trust 

that triumphs over wrong. 

 

(4) In hope that sends a shining ray far down the future's broadening way, in peace that only Thou canst give, with 

Thee, O Master, let me live. 
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